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در راستای اجرای طرح جهاد آبرسانی:
 پیشرفت 81 درصدی عملیات اجرایی خط انتقال آب 

در سطح روستاهای استان مرکزی
اراک- خبرنگار امروز- سید محسن موسوی: در 
راستای اجرای طرح جهاد آبرسانی ، بیش از 66 
کیلومتر خط انتقال آب در 7 مجتمع آبرسانی اجرا 

گردیده است.
حشمت اله عباسی مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب استان 
مرکزی با اعلام این خبر اظهار داشت : پروژه های محرومیت 
زدایی در 67 روســتای استان مرکزی در دست اجرا هستند و 
تاکنون 66 کیلومتر از خطوط انتقال این پروژه ها اجرا گردیده 

و حدود 17 کیلومتر دیگر نیز باید مطابق قرارداد که مدت آن سه ساله می باشد، اجرا شود. وی با اشاره به 
پیشرفت 81 درصدی اجرای خط انتقال آب در پروژه های جهاد آبرسانی افزود: عملیات اجرایی این پروژه ها 
در قالب 7 مجتمع آبرسانی کوچری،کمر آب،سرداران،کوهپایه ،کمال صالح،فخرالدین عراقی و فریس آباد 
چهرقان امره سیجان با جدیدت در حال انجام می باشد.گفتنی ست با اجرای طرح جهاد آبرسانی 67 روستا 

در استان مرکزی با جمعیتی بالغ بر 24227 نفر از آب شرب سالم و بهداشتی بهره مند می شوند.

مدیرعامل شرکت گاز مازندران خبر داد؛
برگزاری مانور افت فشار گاز در شهرستان بهشهر

 با هدف ایجاد آمادگــی لازم برای مقابله با افت 
احتمالی فشار گاز و ارزیابی میزان آمادگی نیروهای 
عملیاتی در ایام سرد سال، مانور افت فشار گاز در 

شهرستان بهشهر برگزار شد.
بــه گزارش روابط عمومی شــرکت گاز اســتان مازندران، 
قاسم مایلی رستمی مدیرعامل شرکت گاز مازندران با اشاره 
به گرامیداشت هفته پدافند غیرعامل اظهار داشت: این مانور 
کشوری از سوی سازمان پدافند غیرعامل به ما محول شد که 

استان های گلستان و سمنان به عنوان استان های معین و همچنین منطقه ۹ عملیاتی مازندران در این مانور 
حضور داشتند.وی افزود: در مانور سطح A گاز که با حضور و همکاری اورژانس، هلال احمر، نیروی انتظامی 
شهرستان بهشهر برگزار شد، هماهنگی بین دستگاه ها در حوادث مدنظر بوده است.مایلی رستمی ادامه داد: 
در مانور مذکور که با هماهنگی مدیریت بحران این شرکت انجام شد پس از مشاهده افت فشار گاز ایستگاه 
CGS شهرستان بهشهر توسط نیروی امداد و حراست، مراتب فوراً به مسئول تعمیرات، ابزار دقیق و سپس 
رئیس اداره گاز اطلاع رسانی شد و به جهت اهمیت موضوع نیروهای امدادی و عملیاتی سریعاً جهت بررسی 
موضوع و رفع مشکل به محل ایستگاه اعزام شدند.مدیرعامل شرکت گاز استان بیان کرد: تلاش بر اینست 
تا نهایت استفاده و بهره از برپایی اینگونه مانورها انجام شود تا در مواقع لزوم و در بحران های واقعی آسیب 
به حداقل برسد و هماهنگی لازم بین دستگاه ها به وجود آید. وی تصریح داشت: در مانور سطح A گاز، 
نیروهای شرکت گاز گلستان و سمنان و منطقه ۹ عملیاتی مازندران برای تعمیر این ایستگاه و همچنین 
امدادگران ادارات گازرسانی بهشهر، ساری، نکا و گلوگاه برای گازرسانی به مشترکینی که بابت افت فشار، 

گاز آنان قطع شده بود، وارد عمل شدند.

 پس از انجام تعمیرات میاندوره ای؛
واحد 4 بخار نیروگاه نكا به مدار تولید بازگشت

با آغاز فصل تعمیرات نیروگاهــی، واحد 4 بخار 
نیروگاه شهیدسلیمی نكا به ظرفیت اسمی 440 
مگاوات پس از انجام تعمیرات برنامه ریزی شده 
میاندوره ای به شبكه سراسری برق کشور پیوست.

سرپرست معاونت تعمیرات شرکت مدیریت تولید برق نکا با 
اعلام این خبر گفت: در طول تعمیــرات  15 روزه این واحد، 
فعالیتهای مختلفی بر روی تجهیزات بخشــهای مکانیک، 
الکتریک و ابزاردقیق انجام شد. سیدابوالقاسم محمدی مهمترین 

فعالیتهای برنامه ریزی شده در بخش مکانیک را تعویض 5 لوله رهیت، نشت یابی ورقهای کف تانک ذخیره 
آب، نصب ترموکوپل سقف بویلر، نشتیابی هیتر فشار ضعیف، تعمیر محرکهای موتوری، تعمیر و تنظیم 
محرکهای پنوماتیک، بازدید و تعمیر شات والوها ) شیر صنعتی (، کنترل والوهای مسیر سوخت، والوهای 
درین ها و ونت های بویلر، والوهای مسیر آب دریا برشمرد.وی همچنین از جابجایی الکتروموتور شماره یک 
آب دریا، بازدید و آچارکشی ترانسفورماتورهای واحد، الکترونیک تست رله های آندرولتاژ در سوئیچگیرهای 
380 ولت و 6.3 کیلوولتی، آزمایش مقاومت عایقی باسبارهای 380 ولت و 6.3 کیلوولت، بازدید از بریکرهای 
سوئیچگیرهای 380 ولت و 6.3 کیلوولت، بازدید و تمیزکاری باسبارهای AC و DC و بازدید و تمیزکاری 
کلیه پانلهای تحریک، به عنوان اهم اقدامات انجام شده در بخش الکتریک عنوان کرد.محمدی ادامه داد 
در بخش ابزاردقیق نیز تست و تنظیم کلیه تجهیزات مشعلها، سنجش عملکرد  سیستمهای بویلر تریپ و 

توربین تریپ، تعویض کابلها و ترموکوپلهای معیوب بخشهای بویلر ) دیگ بخار( و توربین انجام پذیرفت.

طرح جامع مدیریت پسماند کرج در دست اجرا است 
رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج از 
اجرای طرح جامع مدیریت پسماند ظرف یک سال 
گذشته خبر داد و گفت: این طرح نقشه راه شهر 
در حوزه پسماند است و الگوها و برنامه زمان بندی 
اجرایی را در زمینه کاهش تولید، افزایش بازیافت 
و تبدیل مواد، کاهش تدریجی و حذف نهایی دفن 

پسماندها ارائه می دهد.
به گزارش خبرنگار ما - محمد رضا خسروی در گفت وگو با 

خبرنگاران، با اشاره به طرح جامع مدیریت پسماند کرج، اظهار کرد: این طرح از سال 1383 مصوب شده 
بود؛ این طرح ســرانجام ظرف یک سال گذشته در دست اجرا قرار گرفت.وی با بیان اینکه در هریک از 
مناطق و سازمان  های شهرداری طرح جامع با هدف برنامه ریزی برای انجام اولویت های آن مجموعه تعریف 
شده است، افزود: طرح جامع مدیریت پسماند شهرداری کرج نشان می دهد که از لحظه تولید پسماند تا 
لحظه دفن آن چه اقداماتی باید انجام شود.رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج با اشاره به اینکه 
این مسئله پس از سال ها به نتیجه رسید، اضافه کرد: درصدد هستیم تا به طرح تفصیلی نزدیک شویم.وی 
تصریح کرد: طرح جامع مدیریت پسماند شهر کرج به عنوان نقشه راه شهر در حوزه پسماند است که الگوها 
و برنامه زمان بندی اجرایی را در زمینه کاهش تولید، افزایش بازیافت و تبدیل مواد، کاهش تدریجی و حذف 
نهایی دفن پسماندها، ارائه می کند.خسروی تاکید کرد: تمام روش هایی که باید برای تحقق مفهوم تفکیک 
زباله از مبدا به کار گیریم را اجرا خواهیم کرد و پسماندهایی که قابلیت بازیافت ندارد به کود تبدیل خواهد 
شد.وی با بیان اینکه این طرح در کارگروه پسماند استان البرز مطرح و از فسخ قرارداد آن جلوگیری شد، ادامه 
داد: بخش دیگری از زباله های غیرقابل بازیافت نیز طبق طرح جامع مدیریت پسماند به نحوی دفن می شود 

تا حداقل آلودگی محیط زیست را داشته باشیم.

بازدید مدیرکل دفتر میوه های گرمسیری و نیمه گرمسیری 
وزارت جهاد کشاورزی از باغات شهرستان ساوه

اراک- خبرنگار امروز- سید محسن موسوی:خانم 
دکتر جلیلی مقدم مدیرکل دفتر میوه های گرمسیری 
و نیمه گرمسیری وزارت جهاد کشاورزی همراه 
با جمعی از مسئولین شهرستان ساوه از باغات 
شهرســتان بازدید به عمل آوردند و از نزدیک در 

جریان شرایط فعالیت باغداران قرار گرفتند 
به گزارش روابط عمومی ســازمان جهاد کشاورزی استان 
مرکزی ، وی دراین بازدید بیان کرد: یکی از ارکان اساســی 
احداث باغ و تولید تجاری میوه استفاده از نهال مرغوب، سالم، 

قوی و مطمئن از ارقام مختلف اصلاح شده و پرمحصول برای هر منطقه است ،که از هر نظر مورد تایید 
کمیته فنی نظارت بر تهیه و توزیع نهال سازمان جهاد کشاورزی بوده و دارای گواهی سلامت و بهداشت 

و کنترل کیفیت باشد. 
وی اظهار کرد: تمامی ســطح زیر کشت باغات انار کشور۹1هزار هکتار است که سالانه در حدود یک 
میلیون و دویست هزارتن انار تولید می شود که در سال گذشته21 هزار تن از این محصول به خارج از کشور 
صادر شده است جلیلی مقدم، کیفیت و طعم انار ایران را در دنیا بی نظیر خواند و اظهار کرد: یکی از ویژگی های 
انار ایران، سلامت محصول است و از سوی دیگر کشورها به دلیل خواص دارویی از این محصول استقبال 
می کنند. جلیلی مقدم مصرف سالانه انار را برای هر نفر در سال حدود 10 کیلوگرم در کشور برآورد کرد و 
اظهار داشت: بخشی از این میوه به صورت تازه خوری و بخشی دیگر به صورت مصرف محصولات فرآوری 
شده مانند رب انار ، آب نار کنسانتره می باشد. مدیرکل دفتر میوه های گرمسیری و نیمه گرمسیری وزارت 
جهاد کشاورزی افزود: نزدیک به 40 درصد باغات انار کشور نیاز به اصلاح و نوسازی دارند و ضروری است 
عملیات نوین به باغی در باغات اجرایی شود و بدین منظور نیاز است اعتبارات طرح اصلاح و احیای باغات در 
زمان مناسب تخصیص و در اختیار باغداران قرار گیرد. وی، انار را حساس و وابسته به شرایط اقلیم و خاک 
دانست و از این رو به باغداران توصیه کرد از کشت و توسعه ارقامی که بررسی سازگاری آنها در مناطق شان 
انجام نشده خودداری کنند و انتخاب هر رقم را با توجه به سابقه کشت و کار آن و همچنین نظر کارشناسان 

خبره و محققان انجام دهند. 
جلیلی مقدم ایجاد باغات سازگاری را از برنامه های دیگر معاونت امور باغبانی نام برد و اظهار داشت: ویژگی 
ارقام تجاری که ســال گذشته برای سنجش سازگاری به صورت آزمایشی وارد عرصه کردیم، دارا بودن 
پوست کلفت با هدف برخورداری از خاصیت انبارداری بالا، رنگ قرمز پوست، رنگ قرمز دانه های انار، نرم 
هستگی و عملکرد بالا است که همگی از ویژگی های بازارپسندی به شمار می رود. وی با اشاره به سطح 
زیر کشت و تولید انار در استان مرکزی بیان کرد: سطح زیر کشت باغات انار استان مرکزی11هزار هکتار 
است که از این میزان 170 هزار تن محصول برداشت می شود واستان مرکزی دارای رتبه دوم انار کشور از 
نظر سطح زیر کشت و عملکرد می باشد. وی در رابطه با پایانه صادراتی انار گفت: صدور پروانه تاسیس در 
حال پیگیری می باشد و به محض صدور پروانه از سوی معاونت بازرگانی وزارت جهاد کشاورزی عملیات 

اجرایی آن آغاز خواهد شد.

اخبار کوتاه 

اجتماعی  فرهنگی،  سازمان  ساختمان 
و ورزشی شــهرداری فردیس به طور 
رسمی افتتاح شــد. این ساختمان با 
زیربنای ۱۵۵0 مترمربع و در مساحت 
۱۸00 مترمربع و در چهارطبقه احداث 

شده است.
سید حمید یعقوبی رئیس شورای اسلامی شهر 
فردیس در آیین افتتاح این ساختمان با اشاره به 
ضرورت اهمیت همه جانبه به توســعه شهری 
فردیس اظهار کرد: ارائه خدمات به شهروندان در 

مسیر تحقق رضایتمندی حداکثری شهروندان فردیس مد نظر است از این رو در 
نظر داریم ماهانه یک پروژه در این شهرستان افتتاح شود.وی افزود: عقب ماندگی 
فردیس بیش از ســایر شهرستان های هم رده است و ما تلاش داریم در این دوره 

ضمن شناسایی مطالبات مردمی برای تحقق آن ها گام برداریم.
رئیس شورای اسلامی شهر فردیس با بیان اینکه امروز نیروهای سازمان فرهنگی 
شهرداری در فرهنگسراهای مرکزی شهر مستقر هستند که موجب عقب ماندگی 
فعالیت های فرهنگی شهر شــده است، تصریح کرد: اما امروز با افتتاح ساختمان 
سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری فردیس فعالیت های فرهنگسرای 
فردیس از ســر گرفته می شود. وی خاطرنشــان ساخت:  زیربنای این ساختمان 
1550مترمربع و در مساحت 1800 مترمربع احداث شده و اعتبار حدود 30 میلیارد 

تومان صرف آن شد؛ این پروژه در چهار طبقه طراحی شده است.
یعقوبی با تاکید بر اینکه: این ماه پروژه های متعددی در دست افتتاح است. تلاش 
می کنیم تا پیش از آغاز فصل سرما این امر محقق شود.رئیس شورای اسلامی شهر 
فردیس  در پایان با بیان اینکه 5۹ طرح عمرانی دیگر در فردیس در دست اجرا است، 
اضافه کرد: امیدواریم با تعامل خوبی که میان شورا و شهرداری وجود دارد بتوانیم در 

راستای ارائه خدمات به شهروندان پیش قدم باشیم.
 افتتاح رسمی ساختمان ستاد مرکز شهرداری فردیس

 تا پایان آبان ماه 
محمدرضا احمدی نژاد شهردار فردیس در این افتتاحیه، ضمن تبریک میلاد امام 
حسن عسکری)ع(، اظهار کرد: امروز علاوه بر افتتاح این ساختمان، آیین کلنگ زنی 
ساختمان آموزش آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری و گرمخانه آقایان را خواهیم 
داشت. وی در ادامه افزود: همچنین بیست و هشتم آبان ماه ساختمان ستاد مرکز 

شهرداری فردیس به طور رسمی افتتاح می شود.
احمدی نژاد با بیان اینکه با بهره برداری ساختمان 
ستاد مرکز شهرداری فردیس سرانه اداری مدیریت 
شهری فردیس دو برابر می شود، افزود: عملیات 
اجرایی پروژه های متعددی از جمله بازگشــایی 
خیابان شهید اسمی غربی و جاده تندرستی آن، 
بهسازی بلوار شهدا حدفاصل فلکه چهارم و پنجم، 
اصلاح هندسی سه راه مپنا، بوستان وحدت، ریل 
متروکه و… تا پایان سال جاری به بهره برداری 
می رسد. احمدی نژاد به پروژه های بوستان بانوان 
با پیشرفت فیزیکی 60 درصدی و ساختمان شهرداری در خیابان پیک با پیشرفت 
70درصدی نیز تا پایان ســال جاری به بهره برداری می رسند، اشاره کرد و گفت: 
مطالعات احداث تقاطع غیر همسطح کچویی انجام شده و طرح آن نیز در شورای 
ترافیک به تصویب رســید و اکنون در مرحله برنامه ریزی برای تملک اراضی در 
مسیر پروژه است.شهردار فردیس در پایان به پروژه های در دست احداث اشاره کرد 
و گفت: دو سرای محله در بلوار امام رضا )ع( و شهرک وحدت فردیس، یک سالن 
ورزشی در خیابان اهری و یک زمین ورزشی در شهرک راه آهن طراحی شده است 

که عملیات اجرایی آنها به زودی کلید خواهد خورد.
 پیشرفت شهر فردیس منوط به داشتن تعامل 

در مدیریت شهری است
حجت الاسلام سید ابراهیم حسینی نیز درادامه گفت: مدیریت شهری به طور 
ماهانه به مردم گزارش دهد تا شهروندان نیز از ریز هزینه کرد در مدیریت شهری 
آگاهی یابند.وی با تاکید بر ضرورت وفاق و همدلی میان شورا و شهرداری فردیس، 
افزود: رشد و توسعه شهر فردیس از گذر تعامل و همدلی مسئولان به ویژه مدیران 
شهری می گذرد. حسینی تصریح کرد: شــهروندان فردیسی از ثبات این دوره از 
مدیریت شــهری فردیس رضایت دارند. مدیریت شهری به طور ماهانه به مردم 
گزارش دهد تا شهروندان نیز از ریز هزینه کرد در مدیریت شهری آگاهی یابند.امام 
جمعه فردیس خاطرنشان کرد: اتفاقات خوبی در فردیس افتاده که مایه مباهات است؛ 
ارایه خدمات هرچه مطلوب تر مدیریت شهری می تواند به افزایش رضایتمندی و 
اعتماد در جامعه کمک کند.وی در پایان تصریح کرد: امیدواریم که مدیریت شهری 
تســریع در عملکرد داشته باشــد و این اقدام بدون شک مورد حمایت مسئولان 

شهرستانی نیز قرار خواهد گرفت.

نائب رئیس کمیسیون صنایع و معادن 
انتقال سازمان  اعلام تصویب  ضمن 
ثبت اسناد به زیرمجموعه دولت گفت: 
بحث مدیریــت و حكمرانی زمین در 
کشور دچار اشكال بسیار جدی است، 
چنانكه در سیاســت های کلی برنامه 
ششم و هفتم بر موضوع ثبت املاک و 

کاداستر تاکید شده است.
مهدی عسگری تصریح کرد: در سیاست های 
کلی برنامه هفتم تاکید شده است که کاداستر باید 

به صورت صد درصدی انجام شود اما تا کنون سازمان ثبت اسناد در این زمینه 
پاسخگو نبوده و مجلس امکان نظارت بر این سازمان را ندارد.

عضو کمیسیون تلفیق برنامه هفتم با بیان اینکه ماهیت ماموریت های سازمان 
ثبت اسناد و املاک کشور، اجرایی بوده و با ساختار قوه مجریه سازگاری بیشتری 
دارد، گفت: در فرآیند کنونی ثبت اسناد، قوه قضائیه هم مجری و هم ناظر است، با 
قرار گرفتن این سازمان در زیر مجموعه دولت، نقش نظارتی قوه قضائیه پررنگ 
خواهد شــد  و  در کنار آن با اضافه شدن نظارت مجلس و توان اجرایی دولت 

و تعامل با دیگر وزارتخانه ها، فرآیند خدمات رسانی تسهیل و تسریع می شود.
نماینده مردم کرج، فردیس و اشتهارد افزود: مدیریت و حکمرانی زمین بدون 

کاداستر محقق نخواهد شد، همانطور که پلیس 
راهور نمی تواند ترافیک را بدون اینکه خودروها 

پلاک داشته باشند، مدیریت کند.
این مســئول ادامه داد: موضوع ثبت املاک و 
صدور اسناد مالکیت و نقشه برداری زمین ها، نیز 
کاری فنی و مهندســی است که دستگاههای 
دولتی در حال انجام آن هستند. همچنین ثبت 
اسناد معاملاتی، باتوجه به استعلامات متعددی 
که از دستگاه های دولتی باید گرفته شود، در قالب 
دولت الکترونیک به شکل بهتری قابلیت انجام 
دارد.مهدی عسگری تاکید کرد: از طرفی در شاخص فناوری اطلاعات، متأسفانه 
این سازمان وضعیت خوبی ندارد و سامانه های آن به طور مکرر دچار اختلال می 
شــود و با حجم زیاد گلایه مندی و نارضایتی و معطلی مردم مواجهیم.نماینده 
کرج افزود: این سازمان، سازگاری با وظایف قوه قضائیه در اصل 156 ندارد بلکه 
ماهیت اجرایی دارد و آمدن آن به ذیل قوه مجریه و تعامل با دستگاههای دیگر 
مانند وزارت جهاد کشاورزی و وزارت راه و شهرسازی  موضوع حکمرانی زمین را 
در کشور تسهیل می کند و گلایه و نارضایتی مردم را از خدمات دهی سازمان ثبت 
اسناد و املاک، کاهش و رضایت مندی را با تعاملی که در بحث دولت الکترونیک 

محقق می شود، ان شاءالله بهبود می بخشد.

اراک- خبرنگار امروز- ســید محسن 
فیبر  تفاهنامه  برسی  جلسه  موسوی: 
نوری شــهر نراق  با حضورمهندس 
جلالی شــهردار نراق ، دکتر سجادی 
مدیر تجاری ،مهندس معماریان رئیس 
اداره مخابــرات دلیجــان و مهندس 

شیرازی مدیر دیتا برگزارشد  .
دراین جلسه تشــریح روند واگذاری سرویس 

اینترنت در بستر فیبر نوری در نقاط قابل ارائه مورد بررسی و موانع موجود وبرنامه 
ریزی در خصوص انجام پروژه تانوما در دســتور کار قرار گرفت .جلالی شهردار 

نراق گفت  ماموریــت و تخصص مخابرات در 
زمینه دوربین های شهرداری در بستر فیبر نوری 
قابل تحسین است و انتخاب مخابرات از سوی 
شهرداری  بخاطر تخصص و دسترسی جهت 
اجرای فیبر نوری است. تجهیز 16 دوربین نظارتی 
شهرداری به فیبر نوری به تصویب رسید  .  در 
این جلســه مدیر تجاری بر لزوم اجرای دقیق و 
جدی تر و به بهره برداری رساندن این پروژه ها در 
کمترین زمان ممکن تاکید داشت و اعلام نمود مخابرات منطقه آمادگی کامل در 

خصوص کامل اجرای فیبر نوری در شهر نراق رادارد .

اراک- خبرنگار امروز- سید محسن موسوی:  مدیرعامل شرکت توزیع 
نیروی برق اســتان مرکزی در آیین تكریم و معارفه سرپرست معاونت 
مالی و پشتیبانی و مدیر امور مالی شرکت بر تعامل سازنده با دستگاه های 
نظارتی، ارائه خدمت با حداکثر شفافیت، اصلاح روش های کار، چابكی در 

فعالیتها و دوری از وظیفه مداری صِرف تاکید کرد.
 محمود محمودی با اشاره به نقش موثر و اساسی کارکنان حوزه تدارکات در پیشبرد اهداف 

شرکت، اظهار امیدواری کرد، در سایه همدلی و همکاری صمیمانه و استفاده از تجربیات مفید 
گذشته، گام های پیش رو محکم تر برداشته شود.وی از تلاشها و خدمات علیرضا فخریه، 
معاون قبلی مالی و پشتیبانی و مهدی آنقی مدیر قبلی امور مالی شرکت قدردانی کرد. با 
صدور احکامی از سوی »محمود محمودی »مدیرعامل توزیع برق استان مرکزی،«امید 
منصوری گواری« به عنوان سرپرست معاونت مالی و پشتیبانی و«علیرضا فخریه »به عنوان 

مدیر امور مالی شرکت توزیع نیروی برق استان مرکزی منصوب و معرفی شدند.

در آیین بهره برداری از ساختمان سازمان فرهنگی، اجتماعی شهرداری فردیس مطرح شد؛ مهدی عسگری نماینده کرج خبر داد:

وعده افتتاح هرماه یک پروژه انتقال سازمان ثبت اسناد از قوه قضائیه به زیرمجموعه دولت تصویب شد

واگذاری فیبر نوری در شهر نراق مورد بررسی قرار گرفت

معارفه سرپرست معاونت مالی و پشتیبانی و مدیر امور مالی توزیع برق استان مرکزی

آذربایجان شــرقی - مسلمی: 
و  مهم  نقش  غیرعامل  پدافند 
راهداری  در حوزه های  حیاتی 
و حمل و نقل جاده ای اســتان 

آذربایجان شرقی ایفا می کند.
مدیــرکل راهــداری و حمل و نقل 
جاده ای اســتان با تاکید بر نقش مهم 
پدافند غیرعامل بــا توجه به ماهیت 
فعالیتهای حوزه های راهداری و حمل و 
نقل جاده ای گفت: مجموعه فعالیتهای 

پدافند غیرعامل برای پیشگیری و کاهش اثرات حوادث طبیعی را می توان 
کاملا در راستای عملکرد راهداری و حمل و نقل جاده ای تعریف کرد.

اورجعلی علیزاده در مورد اقدامات انجام یافته اداره کل راهداری و حمل 
و نقل جاده ای در یک ســال اخیر در حوزه پدافند غیرعامل اظهار کرد: 
طبقه بندی و شناسایی مراکز و دارایی های مهم اداره کل، تلاش در جهت 
بهسازی نقاط پرتصادف محورهای مواصلاتی استان، تجهیز امکانات 
مناســب در راستای پدافند زیستی و شیمیایی در پایانه های مرزی جلفا 
و نوردوز و برقراری قرنطینه دامی و انســانی در این دو مرز با همکاری 
دستگاههای مربوطه، انجام مانورهای آماده سازی ماشین آلات و امکانات 
راهداری برای راهداری زمستانی، رعایت ملاحظات و الزامات نرم افزاری 

و ســخت افزاری پدافندی سایبری، 
رزمایش آمادگی سیســتم های برق 
اضطراری در ســطح واحدهای تابعه 
و پایانه های مرزی جلفــا و نوردوز و 
پایانه بار تبریز. امدادرسانی در حوادث 
غیرمترقبه کشوری، تعیین و آماده سازی 
پایانه بار تبریز به عنوان محل اسکان 
اضطراری در حوادث غیرمترقبه، آماده 
ســازی راهدارخانه ها و مجتمع های 
خدماتی رفاهی بین راهی برای اسکان 
مسافران در صورت نیاز، مدیریت و کنترل حمل و نقل جاده ای استان، 
برگــزاری مانور ســایبری در اداره کل، اجرای طرح های ایمن ســازی 
فیزیکی مدارس حاشیه راهها و همچنین طرحهای ارتقای ایمنی راکبین 
موتورسیکلت و وانت بارها و ادوات کشاورزی برای  افزایش ایمنی حمل 
و نقل جاده ای و برگزاری کلاسهای آموزشی در حوزه پدافند غیرعامل 
برای مدیران و کارشناسان اداره کل و رانندگان ناوگان حمل و نقل عمومی 
بار و مســافر از مهمترین اقدامات این اداره کل در این حوزه بوده است.

علیزاده همچنین تشکیل دبیرخانه کارگروه حمل و نقل و جا به جایی پدافند 
غیرعامل اســتان در اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای را از دیگر 

اقدامات این اداره کل برشمرد. 

آذربایجان شرقی - مسلمی: در مراسم گرامیداشت 
هفته پدافند غیرعامل از مدیر شــرکت ملی پخش 
فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان شرقی برای کسب 
رتبه دوم عملكرد حوزه اچ اس ای و پدافند غیرعامل با 

اهدای لوح تجلیل شد.
جلیل سالاری معاون وزیر نفت و مدیرعامل شرکت ملی پالایش 
و پخش فرآورده های نفتی ایران در مراســم گرامیداشــت هفته 
پدافند غیرعامل که با حضور مدیران و مســئولان حوزه صنعت 
نفت در ســاختمان غدیر شرکت ملی پالایش و پخش برگزار شد 
از ناصر راشدی، مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه 

آذربایجان شرقی برای کسب رتبه دوم ارزیابی مناطق شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی ایران در 

حوزه اچ اس ای و پدافند غیرعامل در سال 1401 با اهدای لوحی 
تجلیل کرد.در این لوح معاون وزیر و مدیرعامل شرکت ملی پالایش 
و پخش فرآورده های نفتی ایران، با تأکید بر اهمیت تلاش مسئولانه 
با بهره مندی از اندیشه های ناب در شکوفایی و پایداری در عرصه 
تولید و توزیع پایدار فرآورده های استراتژیک نفتی، از تلاشهای بی 
دریغ مدیریت و کارکنان این منطقه در راستای ارتقای عملکرد نظام 
مدیریت اچ اس ای و پدافند غیرعامل و بهبود مستمر آن قدردانی 
کرد.شایان ذکر است، منطقه آذربایجان شرقی اقدامات ارزنده ای از 
جمله اجرای پروژه های زیست محیطی، انجام صددرصدی معاینات 
شغلی کارکنان، برنامه ریزی و اجرای مانورهای متعدد ایمنی و آتش 

نشانی  را در کارنامه عملکرد سال 1401 حوزه اچ اس ای و پدافند غیرعامل ثبت کرده است.

در راستای پیشگیری و کاهش اثرات حوادث طبیعی تاکید شد؛ با کسب رتبه دوم در حوزه اچ اس ای و پدافند غیرعامل؛

نقش مهم پدافند غیرعامل در حوزه راهداری و حمل و نقل جاده ای شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان شرقی مورد تقدیر قرار گرفت

اصفهان_محسن راعی: بنابر اعلام انجمن جهانی فولاد، پروژه 
»مدیریت بازچرخانی آب و استفاده از پساب های شهری جوامع 
محلی« فولاد مبارکه برای نخستین بار به دلیل تأثیر در مدیریت 
پایدار منابع آبی و ایجاد ارزش مشترک با جامعه، به عنوان یكی 
از ۵ پروژه برتر این دوره در بین نامزدهای نهایی در بخش جایزه 
»مدیریت تعالی در پایداری« در جمع فولادســازان بزرگ جهان 

معرفی شد.
مدیرعامل فولاد مبارکه پس از کسب این موفقیت در مصاحبه با خبرنگار ما گفت: 
خوشبختانه در سال جاری موفق شده ایم گام های مهمی در جهت تحقق چشم انداز 
و گام دوم فولاد برداریم؛ رکوردهای تولید را در کیفیت و کمیت ارتقا دادیم؛ سبد 
محصولات شرکت را با طراحی و تولید چندین گرید فولادی جدید دیگر توسعه 
دادیم و مشــاهده می کنیم که پروژه های توسعه با سرعت مناسبی در حال اجرا 
هستند؛ تاجایی که رکوردی تاریخی را در زمان اجرا با وارد مدار کردن مرحله نخست 
نیروگاه شهید کاظمی به ثبت رساندیم و توانستیم با تولید بخش دیگری از برق 
موردنیاز خود گام بلندی در راستای فائق آمدن بر یکی از چالش های اصلی شرکت 
و کشور برداریم.محمدیاسر طیب نیا از پرداخت به موقع سود سهامداران و ایجاد ثبات 
و آرامش در بازار فولاد کشور با تولید حداکثری علی رغم محدودیت های موجود 

به عنوان بخش های دیگری از دستاوردهای اخیر شرکت نام برد.
 فولاد مبارکه خود را یک شهروند مسئولیت پذیر 

در کنار مردم جامعه خود می داند
وی از قــرار گرفتن یکی از پروژه های فولاد مبارکه در جمع 5 پروژه برتر جهان 
در حوزه صنعت فولاد به عنوان دستاوردی بزرگ برای صنعت فولاد کشور یاد و 
اضافه کرد: فولاد مبارکه خود را یک شهروند مسئولیت پذیر در کنار مردم جامعه خود 
می داند و در زمینه چالش های پیرامونی خود در حوزه های اجتماعی، محیط زیستی 

و اقتصادی، قبولِ مسئولیت کرده است. این شرکت، »توسعه پایدار« را به عنوان 
یک راهبرد در خلق آینده ای بهتر برای کشور، از ابتدای بهره برداری تاکنون مدنظر 

قرار داده است.
مدیرعامل فولاد مبارکه با تأکید بر اینکه حضور موفق تر در بازارهای جهانی و 
رقابت پذیــری در آینده به تلاش های ما در حوزه مدیریت پایدار )ESG( متکی 
خواهد بود، ادامه داد: هم اکنون در عصر انقلاب صنعتی چهارم و رشد تکنولوژی 
و تحولات فناورانه، تلاش می کنیم مبادلات فناوری و همکاری ها را در سراســر 
زنجیــره ارزش فولاد به منظور تولید فولاد کم کربن و کاهش اســتفاده از منابع 
تجدیدناپذیر ترویــج کنیم. به همین منظور، در احداث نیــروگاه ۹00 مگاواتی 
خورشیدی سرمایه گذاری کرده ایم و در ادامه مسیر نیز برای تأمین انرژی، استراتژی 

اصلی ما همچنان استفاده از انرژی های تجدیدپذیر است.
قرار گرفتن پروژه مدیریت پایدار آب در کارخانه در جمع ۵ پروژه برتر 

صنعت فولاد جهان گواه تعهد فولاد مبارکه به توسعه پایدار است
بنابر اظهارات طیب نیا، در بخش آب که از دغدغه های مهم و به حق جامعه است، 
سرمایه گذاری ها و اقدامات مهمی انجام شده که در دنیا نظیر ندارد؛ اقداماتی که 
حاصل آن کاهش میزان برداشــت آب خام از رودخانه از 16.5 مترمکعب در بدو 
تأسیس به 2.2 مترمکعب به ازای هر تن تختال در حال حاضر و ثبت یک رکورد 
جهانی در صنعت فولاد است. امروز شاهدیم که پس از موفقیت در کسب جایزه 
پایداری ESG، پروژه مدیریت پایدار آب در کارخانه فولاد مبارکه به عنوان یکی 
از 5 پروژه برتر صنعت فولاد جهان در حوزه پایداری توسط انجمن جهانی فولاد 
معرفی می گردد و این خود گویای تعهد و موفقیت این شرکت در حرکت به سمت 

توسعه پایدار است.
فولاد مبارکه پیشران توسعه، رشد و تعالی کشور است

وی با تأکید بر اینکه دستاوردهای فولاد مبارکه در همه زمینه ها ازجمله پروژه های 

انجام شده در بخش محیط  زیســت، آب، انرژی و مسئولیت های اجتماعی باید 
به خوبی برای جامعه و ذی نفعان تبیین شود، گفت: آحاد جامعه باید بدانند فولاد 
مبارکه به عنوان دوستدار جامعه همواره خود را متعهد و مسئول می داند و پیشران 

توسعه، رشد و تعالی کشور است.
مدیرعامــل فولاد مبارکه در بخش پایانی ســخنان خــود موفقیت های اخیر 
به دست آمده در کســب جایزه ESG و مدیریت تعالی پایداری انجمن جهانی 
فولاد را به همه کارکنان، ذی نفعان و هم وطنان و به ویژه به دوســتداران صنعت 
مسئولیت پذیر تبریک گفت و خاطرنشان کرد: مدیران و کارکنان فولاد مبارکه برای 
عزت و سربلندی ایران اسلامی تمامی تلاش خود را در همه عرصه های تولید، 

توسعه، نوآوری و عمل به مسئولیت های اجتماعی به کار خواهند بست.
 این رقابت با توجه به حضور بزرگ ترین فولادسازان دنیا

 از معتبرترین جوایز صنعت فولاد در جهان است
شایان ذکر است انجمن جهانی فولاد به عنوان معتبرترین انجمن صنعت فولاد 
در جهان هرساله از شرکت های عضو به دلیل مشارکتشان در صنعت فولاد طی 
یک دوره یک ساله در 6 بخش مجزا، شامل تعالی در تولید فولاد کم کربن، بهترین 

نوآوری ســال، تعالی در پایداری، تعالی در ارزیابی چرخه عمر محصول، تعالی در 
آموزش و مهارت و تعالی در برنامه های ارتباطی درون و برون سازمانی که صنعت 
را تحت تأثیر قرار می دهند، پس از ارزیابی توسط داوران مستقل، قدردانی می کند. 
این رقابت با توجه به حضور بزرگ ترین فولادسازان دنیا از معتبرترین جوایز صنعت 

فولاد در جهان است.
طی فرایند ارزیابی در این بخش، ابتدا 23 پروژه از طرف شــرکت های مختلف 
فولادساز، متقاضی حضور در بخش جایزه تعالی پایداری شدند. سپس براساس 
4 شاخص شامل تأثیرات مثبت و دستاوردهای پروژه، اطلاع رسانی به ذی نفعان، 
رهبری و امکان تکرارپذیری پروژه در شــرکت های دیگر و مربوط بودن پروژه با 
مأموریت شرکت ها و اهمیت آن از نظر استراتژیک توسط هیئت داوران مستقل از 
کشورهای انگلستان، کانادا، هندوستان، کره جنوبی، آمریکا و برزیل مورد قضاوت 
قرار گرفتند. در مرحله ارزیابی اولیه 11 پروژه از بین شرکت کنندگان انتخاب و به 
مرحله بعدی راه یافتند و پس از ارزیابی مجدد، تنها 5 پروژه برتر از شــرکت های 
 TERNIUM AND و JSW ،فولاد مبارکه، پوســکو، بائــو اســتیل
TENARIS به مرحله نهایی راه یافت و در فهرست پایانی پروژه های انجمن 

جهانی فولاد در بخش پایداری قرار گرفت.
گفتنی اســت با توجه به چشــم انداز تدوین شده در شــرکت فولاد مبارکه و 
هدف گذاری برای عضویت در باشــگاه قهرمانان پایداری انجمن جهانی فولاد 
)CHAMPION WORLDSTEEL( سه شرط اصلی شامل تعهد 
شرکت به منشور پایداری انجمن جهانی فولاد، ارسال اطلاعات مرتبط با چرخه عمر 
به صورت متناوب و قرارگیری در بین نامزدهای نهایی کسب جایزه در بخش تعالی 
پایداری از شرایط این عضویت است که با موفقیت اخیر فولاد مبارکه و قرارگیری 
بین 5 پروژه برتر این حوزه، فولاد مبارکه مهم ترین گام هدف گذاری صورت گرفته 

در این خصوص را برداشته است.

پروژه »مدیریت آب شركت فولاد مباركه« یكی از ۵ پروژه برتر صنعت فولاد جهان در »تعالی پایداری«
بنابر ارزیابی و اعلام انجمن جهانی فولاد محقق شد؛ 

 جمعی از خبرنگاران اســتان البرز به همراه نایب 
رییس شورای اسلامی شهر کرج از تكمیل احداث 

خط ۲ قطار شهری کرج بازدید کردند.
در حال حاضر یکی از مهمترین اولویت های شورای ششم ، 
تکمیل و بهسازی ادامه خط 2 قطار شهری کرج است. خط دو 
قطار شهری کرج مهمترین خط قطار شهری این شهر است که 
از میدان شهید سلطانی تا کمالشهر است که به طول 27 کیلومتر 

از سال 1382 در حال ساخت است.
قطار شــهری کرج که در بهمن ماه سال گذشته به صورت 
مقطعی و تنها دو ایستگاه چهار راه طالقانی تا 45 متری گلشهر 
این شــهر، به طول 6 کیلومتر به بهره برداری رســید. اکنون 
مدیریت شهری تلاش دارد تا با تکمیل و راه اندازی ادامه خط 
دو قطار شهری کرج از میدان شهید سطانی تا چهار راه طالقانی، 
بتواند عمده مســافرینی که از تهران بــه داخل کرج حرکت 

می کنند را ساماندهی کند.
 تغییر نقشه ایستگاه جزیره ای هزار میلیارد

 صرفه جویی داشت
عمار ایزدیار در این بازدید با اشاره به اینکه با تغییر نقشه ای که 
در ایستگاه جزیره ای میدان شهید سلطانی صورت گرفت  اظهار 
داشت: با این نقشه  حدود هزار میلیارد تومان درراین پروژه صرف 

جویی شد سرعت پروژه افزایش یافت.
وی با اشــاره به اینکه یکی از موضوعات مهم در این پروژه 
تامین میلگرد بوده است که با درایت مدیریت شهری و اعضای 

شورای شهر از یکی از شرکتهای بانک شهر  به عنوان برات 
کارت تامین میلگرد را انجام دهیم که البته هنوز این میلگردها 
به دست ما نرسیده است.سخنگوی شورای شهر کرج با بیان 
اینکــه از آنجایی که این پروژه معطل تامین میلگرد بود یک 
فقره از بورس در هفته گذشته میلگرد را تامین کرده ایم، گفت: 
این ایستگاه تا پایان سال مورد بهره برداری قرار می گیرد و به 
ایستگاه آیت الله طالقانی متصل می شود.ایزدیار با اشاره به اینکه 

در حال حاضر یک رام از قطار که خط گلشهر است فعال است 
و رام دوم قطار که در سالها در اختیار تهران قرار داشت  و با حل 
اختلافی که بین تهران و کرج در این رابطه وجود داشت در حال 
حاضر در شرکت مپنا در حال اورحال شدن استو تاپایان سال 
در مسیر قرار می گیرد ،عنوان کرد: دولت قول مساعد 11 رام 
قطار دیگر را برای استان البرز داده است که قرار است تحویل 
مدیریت شهری قرار گیرد.عضو شورای شهر کرج با بیان اینکه 

ایستگاه های بین راهی در سالهای اتی به بهره برداری  می رسد، 
افزود: برای اولین بار در این پروژه  از شرکت های دانش بنیان با 
محویت با قرارگاه خاتم النبیا سیستم سیگنالینگ  این خط مترو 

توسط متخصصان انجام می پذیرد.
خط دو قطار شهری 49 درصد پیشرفت داشته است

محمد  جواد رســتمی  نیز در بازدید از  خط متروی شــهید 
سلطانی با اشاره به اینکه ۹ هزاز 400 متر ریلگزاری در این پروژه 

باید صورت گیرد که تا امروز 3هزار و 500 متر آن ریلگذاری شده 
است ،اظهار داشت:  ریلگذاری این پروژه تا 22 بهمن ماه سال 

جاری به اتمام می رسد.
وی با اشاره  به اینکه ایستگاه جزیریه ای شهید سلطانی حدود 
160 متر در دوطبقه و27 متر در زیر زمین احداث شــده است، 
افزود: این خط مترو با فاصله 150متر در کنار متروی تهران قرار 
دارد و شهروندان می توانند بعد از خروج از این خط با فاصله بسیار 

کوتاهی وارد متروی تهران شوند.
مدیر پروژه خط 2 قطار شهری کرج  با بیان اینکه پیشرفت 
فیزیکی این پروژه تا امروز 60درصد بوده است، گفت: این پروژه 

تا 22 بهمن با هزار میلیارد تومان به بهره برداری می رسد.
وی بــا بیان اینکه در این خط حدود650 نفر در حال فعالیت 
هســتند، گفت: اگر بخواهیم از این مســیر برای شــب عید 
بهره برداری داشته باشیم نیاز به 6 هزار تن میلگرد داریم  که 
بخشی از ان تامین شده است.وی با بیان اینکه با مصوبه شورای 
شهر و شهرداری حدود 6 هزارتن میلگرد خریداری شده است 
که مراحل نهایی آن در دست اقدام است ، گفت: درصد فیزیکی 
این پروژه خط شهید سلطانی تا کمالشهر  حدود 4۹ درصد بوده 
است.وی با اشاره به اینکه گودترین ایستگاه 27 متر بوده است  و 
ما بقی ایستگاه هابین 18 تا 21 متر است ،ادامه داد: طبق توافقات 
انجام شــده در این دوره شورا زمین دپی در دانشگاه خوارزمی 
به متراژ 15 هکتار به تصویب رســیده  که در حال آماده سازی 

آن هستیم.

بازدید خبرنگاران از خط دو قطار شهری کرج

صرف 6 هزار تن میلگرد برای راه اندازی خط متروی کرج
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